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Van de voorzitter 
 
Deze keer mijn bijdrage vanaf de voet van de Pyreneeën. Terwijl jullie liters, nee 
kubieke meters, water op de tuintjes brengen hebben wij er al een paar fikse regen 
en onweersbuien op zitten. Maar zoals ik laatst iemand op de tuin hoorde zeggen: 
’beter water sjouwen dan slakken rapen’. Met gieters of emmers water lopen geeft je 
veel meer voldoening. 
In deze nieuwsbrief aandacht voor de 3 nieuwe watertappunten. Ze staan bijna op 
de plaats van de oude, nu is het ‘lopen naar de pomp’ voor iedereen bijna weer 
gelijk. 
Ook een bijdrage van de schouwcommissie; zij hebben afgelopen weken de 
voorjaarsschouw gedaan en een aantal leden geadviseerd om aan de slag te gaan, 
met name met de grassen en onkruidgroei tussen de percelen met hekwerk. Ga er 
mee aan de slag want deze gewassen geven ook zaad en wortelgroei dat over en door 
de tuinen wordt verspreid.  
Daarnaast nog een artikel van de schouwcommissie met advisering hoe je sommige 
hardnekkige onkruiden kunt bestrijden. 
Tenslotte genieten we nog na van de media-aandacht voor onze vereniging en ook de 
landelijke belangstelling voor onze prachtige maar ook leerzame hobby. 
 
3 nieuwe pompen geïnstalleerd op complex Bunnik 

 
Op Koningsdag zijn op complex Bunnik 3 nieuwe bronnen gepulsd, direct naast de 
plaats van de onklaar geraakte oude pompen. De palen zien er anders uit dan de 
voorgaande palen. Deze zijn van onbewerkt douglashout (i.v.m. milieu). 
Op 18 en 19 mei zijn deze drie pompen aangesloten door de bekende ‘vrijwillige 
alleskunners’ en andere behulpzame leden.  
Het grondoppervlak rond de pompen zal de komende tijd opnieuw worden bestraat 
maar wanneer precies is afhankelijk van de zo bekende beschikbare vrijwillige 
handjes. 
In ieder geval mogen we blij zijn dat er weer een stukje achterstallig onderhoud is 
ingelopen dat we kunnen afvinken. 
 
Als de pomp niet werkt volgt hier een tip: 
 
Het kan zijn dat de pomp geen water aan lijkt te zuigen. Stuk dus? 
Nee, het water zit iets te diep weggezakt. Wat je dan kunt doen is het pomphuis 
vullen met water (er hangt meestal wel een oude plastic fles in de buurt) en 
vervolgens beginnen met pompen. In verreweg de meeste gevallen komt er dan weer 
water uit. Zo niet, dan herhalen. 
 
Werkochtend Bunnik 
 
De eerstvolgende werkochtend, georganiseerd door de Bezige Bijen, is zaterdag 7 
juni a.s., aanvang 09.00 uur. Je krijgt hiervoor van de BB nog een aparte 
uitnodiging. 



Dakpannen voor het insectenhotel 

 
Van een nieuwe inwoner in Bunnik hebben we deze dakpannen gekregen. 
Daar kunnen mooie stapeltjes van worden gemaakt in en bij het insectenhotel. 
Klusje voor de eerstkomende werkochtend! 
 

 
 

Tuintje achter nieuwe insectenhotel Bunnik 
 
Zoals bekend is deze tuin vanwege de hoge onkruiddruk (haagwinde/pispotjes) dit 
jaar uit de verhuur gehouden. 
Bezige Bij Verena heeft de tuin beplant met een keur aan gewassen: diverse soorten 
pompoen, kool, aardappelen.  
Deze gewassen zullen eind van de zomer worden geoogst.  
We gaan ze gebruiken voor het eerste oogstfeest op complex Bunnik.  
Datum en tijd zijn nog niet bekend. 
 
Vacature bestuurslid Odijk (Ronald v.d. Hoed) 
 
Zoals jullie hebben kunnen lezen in de notulen van de meest recente ALV zal mijn 
bestuurstermijn na 4 jaar volgend jaar eindigen bij de dan te houden ALV. Ik wil 
niet verlengen en het stokje graag overdragen aan iemand anders binnen ons mooie 
Odijkse complex. Dat mag overigens ook eerder dan volgend jaar. 
 
Het bestuur bestaat uit 4 Bunnikse leden en mijzelf. Om ook de belangen van het 
complex Odijk in beeld te houden is het belangrijk dat er iemand van dit complex in 
het bestuur zit. De rollen van voorzitter, penningmeester en secretaris zijn reeds 
ingevuld, dus het gaat puur om de zitting in het bestuur en het meedenken en 
beslissen over belangrijke zaken van de beide complexen. 
 
 
 
 



Wat doen we o.a.in het bestuur? 
Een voorbeeld waar in het verleden aan gewerkt is was het optrekken met de buurt 
tegen de vergunningverlening van een pluimveehouderij bijna naast het complex 
Bunnik. 
 
De reeds gerealiseerde en geopende seniorentuintjes in Bunnik. 
 
Ook probeert het bestuur aangehaakt te blijven bij de ontwikkelingen ten aanzien 
van de Kersenweide.  
 
En verder houdt het bestuur natuurlijk contact met de diverse commissies op de 
complexen. De vrijwilligers zijn van onschatbare waarde, zonder vrijwilligers kan 
een vereniging niet bestaan. 
 
Mocht je meer willen weten schiet mij gerust aan op het complex Odijk (ik ben die 
kale links achterin), of stuur me een berichtje (ronaldvdhoed@gmail.com) 
 
Wat jullie misschien niet wisten… 
 
In het midden van complex Bunnik staan een aantal kassen. Deze zijn eigendom 
van de huurders. Per kas is een contract opgesteld net zoals bij het huren van een 
tuin. Deze huurders huren niet alleen de grond waar de kas op staat maar ook een 
stuk er om heen. De oppervlakte is ongeveer 26 m2. Dit stuk kunnen en mogen zij 
vrijelijk gebruiken alsof het hun stukje tuin is.  
 
Voorbeeld: de huurder heeft een kasje, groot 12 m2 en huurt 26 m2 grond van de 
vereniging. Er is dan een oppervlakte van 14 m2 over rond de kas; die kan worden 
ingevuld als plek om een waterton neer te zetten, een klein tuintje te maken of als 
opslag te gebruiken. Deze plekken zijn dus niet vrij toegankelijk, alleen voor de 
mensen die hier huren. 
Dus als hier bijvoorbeeld bloemen, staan zijn deze van de huurder en niet voor 
algemeen gebruik. 
 
Het pad dat langs de kassen loopt (van schuilhut tot de pomp, met een breedte van 
1 meter) is natuurlijk wel van de vereniging en door iedereen te gebruiken. 
 

  
Tussen de kassen   Het algemene looppad 



Daarnaast zijn deze kassen compleet van glas en komt het herhaaldelijk voor dat 
kinderen rondom deze kassen spelen. Dit brengt een risico met zich mee wat het 
bestuur niet wil dragen als er een ongelukje gebeurt. Een gewaarschuwd mens…… 
 
 
Van de Schouwcommissie  
  
De schouwcommissie heeft tijdens de voorjaarsschouw geconstateerd dat nog niet 
alle volkstuinders voldoende voortgang maken met het inlopen van achterstand in 
onderhoud, ondanks het feit dat het al drie maanden prima weer is voor de 
volkstuin. 
Een aantal volkstuinders heeft daarom een persoonlijk bericht gekregen. 
Wij hebben inmiddels ook gezien dat veel leden werken aan het inlopen van 
achterstand in onderhoud. 
  
Aanpak van (wortel-)onkruiden, heermoes (paardenstaarten), haagwinde (pispotten), 
melkdistels, kweekgras en zevenblad. Ook paardenbloemen, wilgenroosjes, klein 
kruiskruid en andere pluiszaden vormende onkruiden zijn ongewenst op ons 
complex, evenals brandnetels, knopkruid, kruipende boterbloemen en tot slot gras 
waar het géén onderhouden paden e.d. betreft. 
  
Sommige mensen dekken de nog niet schoongemaakte grond af met compost, 
houtsnippers e.d. Onkruid, met name heermoes dat alsmaar verder oprukt op het 
complex, verdwijnt daarmee slechts tijdelijk uit het zicht. Alleen rieken werkt! 
Gebruik nooit een spade wanneer je wortelonkruiden hebt, dan maak je alleen maar 
meer stekken. Maak de bovenlaag tot zeker 25 cm. diep los, met aaien krijg je de 
wortels niet uit de grond. Bovendien breng je lucht in de grond, hetgeen goed is voor 
het bodemleven, de afwatering en het maakt de grond ook gemakkelijker 
bewerkbaar. 
  
Bij veel volkstuinen zijn de erfgrenzen nog vervuild met begroeiing. Overleg eens 
met jouw buur of het gaas tussen jullie volkstuinen kan worden weggehaald, dat 
maakt het onderhoud vaak een stuk gemakkelijker. 
  
Een aanrader zeker voor nieuwe volkstuinders: poot geen vaste planten e.d., 
wanneer je nog niet zeker weet dat de grond vrij is van wortelonkruiden. In de 
praktijk kan je daar beter nog een jaar mee wachten, zodat je alle opkomende vuil 
diep en goed kan weghalen. 
  
Heb je graspaden in de volkstuin, maai deze dan vaak genoeg om het kort te 
houden. In hoger gras houden slakken zich ook gemakkelijk op en er gaat sneller 
onkruid in groeien. 
  
Wij zien graag in de zomerschouw dat er gewerkt is aan de verbeteringen die wij 
hebben genoemd. 
Ga je nog met vakantie, zorg dan dat je voor die tijd helemaal bij bent met het 
onderhoud. 
  
Slakken 
 
Het is lange tijd droog geweest maar zodra het begint te regenen worden ook de 
slakjes weer wakker en zullen in grote getalen op uw groentegewassen afkomen. 
Een plaag zoals vorig jaar lijkt er niet meer in te zitten, het is immers al bijna eind 
mei, maar ze kunnen nog aardig huishouden op uw tuin. 



Blijf op uw hoede voor deze vraatzuchtige diertjes. 
Zodra u ze ziet, verwijder ze dan van de tuin. Gooi ze NIET over de heg en NIET in 
de groencontainer! Naaktslakken kruipen 7 meter per nacht, met andere woorden 
ze zijn zo weer terug maar dan bij de buren (om te beginnen).  
 
 

      

Tijdens de rondgang met de burgemeester n.a.v. de opening van de seniorentuintjes 

werd stilgestaan bij deze prachtige meidoorn. Ook werd het nieuw ingerichte tuintje 

bekeken en besproken vanwege de vijver met fonteintje. Mensen geven hun eigen 

inrichting aan de tuin en willen de natuur een grotere plek geven. 

 
 


